

## **19/9-2020**

*Deltagere: Mette, Mads, Nina, Jonas og Camilla*

*Afbud: Carina*

*Referent: Camilla*

Bestyrelsen snakkede om rotteproblemet i 11A, hvortil flere løsninger blev diskuteret. Bestyrelsen blev enige om, at hele teknikskabet skal laves nu, så hullet ind til andelen lukkes, og alle rør tjekkes og laves, hvis der er behov. Derved behøver teknikskabet ikke blive renoveret i 2021 sammen med alle andre.

Bestyrelsen diskuterede også en sag med en gammel vandskade i 11A. Det gamle forsikringsselskab er kontaktet, og de har genåbnet sagen, så problemerne bliver løst.

Bestyrelsen snakkede om foreningens hjemmeside både ift. adgang, redigering og optimering og indhold. Hjemmesiden vil forhåbentlig køre inden længe.

Bestyrelsen snakkede om projektet med at få malet dele af loftet i kælderen. Der er sat en samarbejdspartner på, så opgaven er i gang.

Bestyrelsen snakkede om et problem med flere af gadelamperne. Der er kontaktet en elektriker, så opgaven er i gang.

Bestyrelsen snakkede om de kommende opgaver, som blev fordelt, hvortil at de nye bestyrelsesmedlemmer bliver sat sammen med et gammelt bestyrelsesmedlem, så de nye får en god introduktion til arbejdet i bestyrelsen. Der er tale om vedligeholdelsesplanen og renovering af teknikskabe.

Bestyrelsen snakkede om projektet med kar og afløb ift., hvor langt vi er og de problemer, som Danny og Henrik er løbet ind i. Der laves nogle få ændringer i tidsplanen, som bliver forlænget, så alle andele bliver renoveret.

Bestyrelsen snakkede om, hvordan den fremadrettet skulle kommunikere, og discord bliver taget i brug.

Bestyrelsen beslutter at Mads sørger for adgang til hjemmeside, med setup til bestyrelses-mailen og ham selv som kontaktperson/administrator.